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Na stronie internetowej PZJ ukazaÅ‚ siÄ™ lakoniczny komunikat majÄ…cy zwiÄ…zek z
zamieszaniem, jakie miaÅ‚o miejsce wokóÅ‚ funkcjonowania (bÄ…dÅº nie) Rady ZwiÄ…zku w
sytuacji, gdy 3 czÅ‚onków zrezygnowaÅ‚o z zasiadania w niej. Oto treÅ›Ä‡ tego komunikatu:  W
zwiÄ…zku z pozytywnÄ… odpowiedziÄ… Ministerstwa Sportu  dotyczÄ…cÄ…  funkcjonowania
Rady  ZarzÄ…d PZJ zwróciÅ‚ siÄ™ do czÅ‚onków Rady ZwiÄ…zku z wnioskiem o pilne
przystÄ…pienie do wykonywania statutowych obowiÄ…zków. Ze wzglÄ™du na fakt ujawnienia
przez ZarzÄ…d w wyniku audytu wewnÄ™trznego nieprawidÅ‚owoÅ›ci finansowych przy organizacji
i rozliczeniu szkolenia w Klubie &ldquo;Lewada&rdquo; Zakrzów w dniach 6-7 grudnia na kwotÄ™
7885 zÅ‚  49 gr przy caÅ‚kowitym koszcie szkolenia 12 000 zÅ‚ co spowodowaÅ‚o, Å¼e do
ministerstwa ZwiÄ…zek musiaÅ‚ zwróciÄ‡ kwotÄ™ 9 441,39 zÅ‚. ZarzÄ…d wniósÅ‚, aby w trybie
pilnym skontrolowaÄ‡ dotacje ministerialne, ze szczególnym uwzglÄ™dnieniem wszystkich dotacji
dla Klubu &ldquo;Lewada&rdquo; Zakrzów.  Z komunikatu wynika kilka spraw. Po kolei.

Po pierwszeCieszÄ™ siÄ™, Å¼e pomysÅ‚, aby zwróciÄ‡ siÄ™ do ministerstwa sportu o
wykÅ‚adniÄ™, tak szybko przyniósÅ‚ efekt. Mamy koniec marca, do zjazdu jeszcze póÅ‚tora
miesiÄ…ca i dowiedzieliÅ›my siÄ™, Å¼e Rada moÅ¼e peÅ‚niÄ‡ rolÄ™ komisji rewizyjnej. Taki w
kaÅ¼dym razie wniosek moÅ¼na wysnuÄ‡ z komunikatu - Rada w uszczuplonym poniÅ¼ej dolnego
progu skÅ‚adzie liczbowym moÅ¼e dziaÅ‚aÄ‡. To dobra informacja. Oznacza, Å¼e na zjeÅºdzie nie
bÄ™dzie problemu, kto ma oceniÄ‡ wykonanie budÅ¼etu za rok 2014, a potem postawiaÄ‡
wniosek o udzielenie bÄ…dÅº nie udzielenie absolutorium zarzÄ…dowi PZJ. Po drugieRada
bÄ™dzie mogÅ‚a przystÄ…piÄ‡ do dalszych kontroli, a wiemy, Å¼e w tej kwestii byÅ‚y
kontrowersje. Najpierw czÅ‚onkowie Rady przegÅ‚osowali, Å¼e zespóÅ‚ kontrolny powoÅ‚any przed
listopadowym zjazdem zakoÅ„czyÅ‚ dziaÅ‚alnoÅ›Ä‡, z czym siÄ™ nie chcieli zgodziÄ‡ owi trzej
czÅ‚onkowie, którzy odeszli z tego organu.Potem zaÅ›, kiedy uszczuplona Rada postanowiÅ‚a, Å¼e
jednak bÄ™dÄ… dalsze kontrole, zarzÄ…d ustami sekretarza generalnego (pisaÅ‚em o tym w
tekÅ›cie pt. &bdquo;Deficyt jawnoÅ›ci&rdquo;) zablokowaÅ‚ takÄ… moÅ¼liwoÅ›Ä‡, do czasu
uzyskania opinii z ministerstwa sportu. WyglÄ…daÅ‚o to na chÄ™Ä‡ sparaliÅ¼owania Rady,
przynajmniej do czasu majowego zjazdu. A tymczasem okazuje siÄ™, Å¼e Rada bÄ™dzie mogÅ‚a
prowadziÄ‡ dalsze kontrole i byÄ‡ moÅ¼e zdÄ…Å¼y jeszcze przed zjazdem je zakoÅ„czyÄ‡ i
podaÄ‡ delegatom i caÅ‚emu Å›rodowisku swoje wnioski. Po trzecieCo prawda zarzÄ…d jasno
wskazuje, co w pierwszej kolejnoÅ›ci Rada powinna skontrolowaÄ‡, ale mam nadziejÄ™, Å¼e
szeÅ›ciu panów, jacy w niej pozostali, nie ograniczÄ… siÄ™ do jednego wÄ…tku. ZresztÄ…
przewodniczÄ…cy Rady wprost napisaÅ‚ w swojej odpowiedzi na moim blogu, Å¼e proponuje, aby
przeprowadziÄ‡ &bdquo;wnikliwÄ… kontrolÄ™ dotacji ponad 120 tys. zÅ‚ w Drzonkowie.&rdquo;
Widocznie coÅ› wie o jakichÅ› nieprawidÅ‚owoÅ›ciach zwiÄ…zanych z tÄ… dotacjÄ…, to teraz
bÄ™dzie miaÅ‚ sposobnoÅ›Ä‡ to wykazaÄ‡. Po czwarteMamy juÅ¼ jasnoÅ›Ä‡ co do podejrzeÅ„, o
jakich pisaÅ‚em w tekÅ›cie &bdquo;Kilka pytaÅ„&rdquo;. Rozliczenie finansowe za szkolenie, jakie
miaÅ‚o miejsce w Zakrzowie w grudniu, byÅ‚o nieprawidÅ‚owe. Lewada Zakrzów otrzymaÅ‚a za to
szkolenie pieniÄ…dze w zawyÅ¼onej wysokoÅ›ci. WykazaÅ‚ to audyt wewnÄ™trzny
przeprowadzony przez zarzÄ…d PZJ. Nikt przy zdrowych zmysÅ‚ach nie oddawaÅ‚by do
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ministerstwa sportu pieniÄ™dzy, gdyby nie musiaÅ‚. Nie wydaje mi siÄ™ teÅ¼ moÅ¼liwe, aby
czÅ‚onkowie obecnego zarzÄ…du podjÄ™li takÄ… decyzjÄ™ tylko po to, aby zrobiÄ‡ na zÅ‚oÅ›Ä‡ 
Andrzejowi SaÅ‚ackiemu (choÄ‡ pewnie i takie gÅ‚osy siÄ™ pojawiÄ…). To zbyt powaÅ¼na
sprawa. Przyznanie siÄ™ wobec ministerstwa sportu do nieprawidÅ‚owoÅ›ci w wydawaniu
paÅ„stwowych pieniÄ™dzy z jednej stron naraÅ¼a nas na to, Å¼e resort sportu weÅºmie PZJ pod
lupÄ™ i np. zleci kontrole swoim organom, co moÅ¼e mieÄ‡ dla nas powaÅ¼ne nastÄ™pstwa
(gdyby tych nieprawidÅ‚owoÅ›ci byÅ‚o wiÄ™cej), ale z drugiej strony jest jasnym sygnaÅ‚em
&ndash; nawet jeÅ›li u nas z finansami byÅ‚o coÅ› nie tak, to jesteÅ›my w stanie sami sobie z tym
poradziÄ‡. JesteÅ›my w stanie sam siÄ™ oczyÅ›ciÄ‡. Ja zawsze byÅ‚em, jestem i bÄ™dÄ™ za
jawnoÅ›ciÄ…. A zatem takÅ¼e za tym, aby nie baÄ‡ siÄ™ wyjaÅ›niaÄ‡ i podawaÄ‡ do publicznej
wiadomoÅ›ci nieprzyjemnych faktów. Lepiej wykazaÄ‡ u siebie brudy, oczyÅ›ciÄ‡ siÄ™ i iÅ›Ä‡ do
przodu z czystym kontem, niÅ¼ zmieÅ›Ä‡ nieprawidÅ‚owoÅ›ci pod dywan i brnÄ…Ä‡ w brudzie.
Marek Szewczyk     
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